
PROTOKOL Nr XIX/2016 

Obrad XIX Sesji Rady Gminy Kotun 


odbytej w dniu 29 lutego 2016r 


Sesja odbyia siy w sali konferencyjnej Urzydu Gminy w Kotuniu. 
Obrady rozpoczyiy siy 0 godz. 14°°, a zakonczyiy siy 0 godz. 1455. 

Ustawowa liczba radnych - IS 
W sesji uczestniczyio - IS radnych tj. 100% ustawowego skiadu rady i lista obecnosci 
w zai,!czeniu do protokoiul. 

Porzadek obrad: 
1. Otwarcie Obrad XIX Sesji Rady Gminy. 
2. Wnioski do porz'!dku obrad. 
3. Omowienie stanu bezpieczenstwa publicznego na terenie Gminy Kotun. 
4. Sprawozdanie Wojta z dziaialnosci miydzy sesjami. 
5. Podjycie uchwaiy w sprawie zmian w budZecie gminy na 2016 rok. 
6. Podjycie uchwaiy w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Kotun 

na2016rok. 
7. Podjycie uchwaiy w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

oraz pozostaiych komisj i staiych Rady Gminy Kotun na 2016 rok. 
8. Podjycie uchwaiy w sprawie przyjycia do realizacji "Programu opieki nad 

zwierzytami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnosci zwierz'!t na terenie 

Gminy Kotun w 2016 roku". 


9. Podjycie uchwaiy w sprawie okreslenia szczeg6iowych zasad i trybu 
umarzania wierzytelnosci jednostek organizacyjnych z tytuiu naleznosci 
pieniyznych maj,!cych charakter cywilnoprawny, udzielania innych ulg 
i okreslenia wiasciwych organow. 

10.Podjycie uchwaiy w sprawie okreslenia kryteriow obowi,!zuj,!cych w 
postypowaniu rekrutacyjnym do publicznych przedszkoli, dla ktorych 

organem prowadz'!cym jest Gmina Kotun. 
II.Podj ycie uchwaiy w sprawie okreSlenia kryteriow obowi,!zuj,!cych 

w postypowaniu rekrutacyjnym do pierwszej klasy szkoiy podstawowej 
i gimnazjum, dla ktorych organem prowadz'!cym jest Gmina Kotun. 

12.Podjycie uchwaiy w sprawie okreslenia tygodniowego obowi,!zkowego 
wymiaru godzin zajyc dla logopedow i pedagogow szkolnych zatrudnionych 
w placowkach oswiatowych, dla ktorych organ em prowadz'!cym jest Gmina 
Kotun. 

13.Informacja Przewodnicz,!cej Rady. 
14.Dyskusja i wolne wnioski. 



15.Przyj ycie protokolu z poprzedniej sesji. 

16.Zamkniycie Obrad XIX Sesj i Rady Gminy. 


Ad pkt. 1 

Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak otworzyla obrady XIX zwyczajnej Sesji Rady 

Gminy Kotun. StwierdzHa quorum. Nastypnie przywitala obecnych na sesji: radnego 

powiatowego lana Kucia, Wojta Grzegorza Gorala, Sekretarza Gminy loanny 

J ydrzejewskq, Zastypcy sekretarza Agnieszky Chodowskq, Kierownika ZGK 

w Kotuniu Bogdana Kucia, radnych i sohys6w. 


Ad pkt. 2 

W6jt poprosil 0 wylqczenie z obrad sesji punktu 3, czy1i omowienie stanu 

bezpieczeI1stwa publicznego na terenie Gminy KotuI1. Sprawa ta zostanie rozpatrzona 

na spotkaniu bezposrednio po sesji. Zaprosil wszystkich obecnych 0 pozostanie na sali 

obrad po zakonczeniu sesji. Na spotkanie to zostali zaproszeni przedstawiciele policji 

i panstwowej strazy pozamej. 


Przewodnicz,!ca Rady poddala pod glosowanie wniosek W6jta 0 zmiany porzqdku 

obrad dzisiejszej sesji. 


Radni jednoglosnie lza-15! w glosowaniu jawnym przyjyli zmiany porzqdku obrad. 

Dotychczasowe punkty:4, 5, 6, 7, 8, 9,10, II, 12, 13, 14,15,16 zostan,! rozpatrzone 

jako punkty: 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9,10,11,12,13,14, IS. 


Ad pkt. 3 

W6jt poinformowa!, ze w okresie miydzy sesjami wydal 10 zarz,!dzen, 

32 postanowienia i 5.426 decyzji. 


Nastypnie poinformowal:, co nastypuje: 

I. W urzydzie gminy rozpoczyfa siy planowa kontrola finansowa Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Warszawie. Takie kontrole odbywajq siy co 4 lata. 
Ostatnia odbyla siy w roku 2012. 

2. Przygotowywany jest wniosek 0 przebudowie boiska szkolnego przy Zespole 
Oswiatowym w Kotuniu. Realizujemy wczesniej zawart'! w s,!dzie ugody, na 
mocy kt6rej wykonawca poprzedniej nawierzchni trawiastej boiska 
zobowi,!za! siy do uczestniczenia w finansowaniu zmiany nawierzchni na 
sztucznq. Jest to bardziej korzystniejsze rozwiqzanie techniczne niz 
przygotowanie nowej nawierzchni trawiastej. 

3. Ku koncowi zmierzajqjuz projektanci przebudowy szk61 w Koszewnicy 



i Cisiu-Zagrudziu z dokumentacjq technicznq dostosowania tych obiektow do 
potrzeb przedszkoli publicznych. Koszty tych prac Sq znacznie wyzsze niz tego 
siy spodziewano. Sq to jednak kosztorysy wykonawcze i rnamy nadziejy, ze 
kwoty po przetargach bydq znacznie nizsze. 

4. Projektant budowy kanalizacji sanitamej w Gryzowie, Broszkowie i Polakach 
przedstawil: wstypny projekt. Zostal: on zaakceptowany. Teraz rozpocznf) siy 
negocjacje z mieszkancami odnosnie przyl:qczy indywidualnych. 

5. Rozpoczyl:y siy prace dotyczqce przygotowania dokumentacji technicznej 
instalacji do cieplnej lub elektrycznej. Prosba do sohysow, aby 
rozpowszechnili informacjy wsrod mieszkaJlcow, ze mozna jeszcze 
podpisywac umowy. 

6. Gmina Kotun zajyl:a ponownie II miejsce w powiatowym wspol:zawodnictwie 
Ludowych Zespol:ow Sportowych za rok 2015. Gmina Siedlce od wielu lat 
wyprzedza nas w tym zestawieniu, jednak cos siy zmienil:o ostatnio na 
naSZq korzysc. W ubieglym roku r6Znica pomiydzy nami juz nie byla tak duza 
jak poprzednio. Moze doczekamy takiego roku, ze to nasza Gmina wygra 
rywalizacjy. 

7. Odbyl siy II halowy tumiej pilki noznej 0 puchar W6jta Gminy Kotun. 
Naszych sportowcow finansowo wsparl nasz radny powiatowy Jan Kuc, za co 
mu z tego miejsca dziykujemy. Radny przeznaczyl na nagrody 700 zl. 

8. Jestesmy w trakcie rozmow ze Stowarzyszeniem Przyjaciol: Szkoly w Cisiu 
Zagrudziu na temat prowadzenia przez nich szkoly niepublicznej. 
Otrzymalismy biznesplan na przyszly rok szkolny. Poprosil Przewodniczqcq 
Komisji Oswiaty, Kultury i Porzqdku Publicznego 0 zwolanie posiedzenia 
komisji w sprawie omowienia ze Stowarzyszeniem organizacji szkol:y 
niepublicznej. 

Uwag ani pytan nie wniesiono. 

W tym miejscu poprosil Paniq Kierownik Gminnego Osrodka Pomocy Spol:ecznej 
w Kotuniu Grazyny Rybak do przedstawienia zal:ozen Programu "Rodzina 500 +". 

Kierownik GOPS wyjasnila, ze realizacjq programu w naszej Gminie bydzie zajrnowal 
siy GOPS. Swiadczenia bydq przysl:ugiwaly w rodzinach, gdzie: 

1. 	 W przypadku swiadczenia na pierwsze dziecko dochod w rodzinie nie moze 
przekroczyc 800 zl miesiycznie netto, a w przypadku niepel:nosprawnosci 1.200 
zl netto. 

2. 	 Na kazde kolejne dziecko w rodzinie juz bez ograniczen dochodowych. 
3. 	Wnioski bydzie mozna skladac juz od dnia 1 kwietnia br. 



4. 	 Rodziny, kt6re pobierajq swiadczenia rodzinne nie bydq musialy gromadzic 
dokumentacji, bo wszystkie ich dane juz Sq w naszym systemie, mUSZq tylko 
zglosic siy do GOPS i zloZyc na pismie chcq przystqpic do programu. 

5. 	 Wnioski 0 swiadczenia dla rodzin zastypczych bydq skladane 

w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Siedlcach. 


6. 	 Wnioski 0 swiadczenia dla rodzin pracujqcych zagranicq bydq przyjmowane 
w Urzydzie Marszalkowskim Wojew6dztwa Mazowieckiego. 

7. 	 Pod uwagy bydzie brany doch6d rodziny z 2014 roku. 
8. 	 Wnioski, kt6re wplynq do k0l1ca czerwca bydq do swiadczen, kt6rych 

wyplata nastqpi od I kwietnia z wyr6wnaniem. 
9. 	 Wnioski, kt6re wplynq po dniu I lipca bydq rozpatrywane do przyznania 


swiadczenia od poczqtku II p61rocza br. 

I O.Swiadczenia wychowawcze nie bydq wliczane do dochodu rodziny, ani do 

swiadczen rodzinnych. 

Uwag ani pytan nie wniesiono. 

Ad pkt. 4 
W6jt Grzegorz G6ral wyjasnH, ze zmiany w budzecie gminy dotyczq 
w szczeg61nosci zmniejszenia srodk6w finansowych w planie budO\vy zatok 
przystankowych 0 kwoty 20.000 zl i przesuniyte zostajq na inwestycjt; budowy 
przyli}cza energetycznego do boiska sportowego w Zeliszewie DuZym. Zwiykszono 
plan wydatk6w 0 10.000 zt z przeznaczeniem na wyposazenie pracowni intemetov;),ch 
w szkolach. Utworzono plan wydatk6w w dziale 900 w kwocie 20.000 z1: na 
opracowanie dokumentacji technicznej na dzialania zwiqzane z odnawialnymi 
zr6dtami energii. Zaplanowano takZe srodki w kwocie 36.400 zt na zakupy sprzt;tu 
ratowniczo-gasniczego i system6w powiadamiania dla jednostek OSP w Kotuniu, 
Zeliszewie Duzym, Nowej Dqbr6wce, Polakach i Broszkowie. Pozostale zmiany 
dotyczq w),datk6w biezi}cych opisanych w uzasadnieniu do uchwaty. 

Uwag ani pytan nie zgl:oszono. 

PrzewodnicZi}ca Rady pod data pod glosowanie projekt Uchwaly 
Nr XIX.13 1.2016 w sprawie zmian w budzecie gminy na 2016 roL 
Uchwala zostata podjyta jednoglosnie 151 w gtosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 5 
Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak poprosita radnych 0 przyjycie planu pracy 
Rady na biei:qcy rok. 



• 

Uwag ani pytao nie zgloszono. 

Przewodnicz~ca Rady poddala pod gl"osowanie projekt Uchwaly 

Nr XIX.132.2016 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Kotuo na 2016 

rok. 

Uchwala zostata podj"ta jednoglosnie /za-15/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 6 

Przewodnicz~ca Rady poprosila 0 przyj"cie wypracowanych przez komisje stale Rady 

ich rocznych plan6w dzialao. 


Uwag ani pytao nie zgloszono. 

Przewodnicz~ca Rady Teresa Brusniak poddala pod glosowanie projekt Uchwaly 

Nr XIX.133.2016 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej oraz 

pozostalych komisj i stalych Rady Gminy Kotuo na 2016 rok. 

Uchwala zostala podj"ta jednoglosnie /za-15/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 7 

W6jt Grzegorz G6ral wyjasnil", ze podj"cie kolejnego projektu uchwaly wynika 

z ustawy 0 ochronie zwierz~t. Taki program przyjmowany jest corocznie, po 

uzgodnieniu z odpowiednimi sl"uzbami . Ten taue zostal juz uzgodniony. 

Odlowienie 1 bezpaoskiego psa kosztuje Gmin" okolo 2-2.500 zL 

Poprosil wszystkich 0 obserwaej" i zgl"aszanie porzueonyeh zwierz~t. 


- Sohys wsi Broszk6w Grzegorz Olszewski stwierdzil", ze rna w~tpliwosei, ezy 
ten przepis nie jest pusty. W jego miejseowosei juz od polowy roku biega sobie 
pies i straszy ludzi, i nie z tym nie mozna zrobic, bo teoretyeznie nie jest on 
psem bezpanskim. 

- W6jt stwierdzil, ze ustawa i program dotyez~ zwierz~t bezdomnyeh a jesli 
zwierz" rna wl"aseieiela, to powinien on si" nim opiekowac. U nas jeszeze nie 
rna takiego problemu ze zwierz"tami bezpaoskimi, aby trzeba bylo "ezipowac" 
wszystkie zwierz"ta domowe. 1ak na razie ustawa nie przewiduje takiej 
konieeznosci, ale obeenie prawo zmienia si" tak szybko, ze moze niedlugo i to 
b"dzie zadaniem wlasnym gminy. 

Uwag ani pytan nie zgl"oszono. 
Przewodniez~ea Rady poddal"a pod glosowanie projekt Uehwal"y 
Nr XIX.134.20 16 w sprawie przyj"eia do realizaeji "Programu opieki nad zwierz"tami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnosei zwierz~t na terenie Gminy Kotun 

http:XIX.134.20


• 


w 2016 roku". 

Uchwala zostala podjltta wiltkszosciq glos6w lza-14, wstrzymalo II 

w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 8 

W6jt wyjasnil, ze uchwallt 0 takie] same] tresci jui: podejmowali radni poprzednich 

kadencji, w tej chwili nalezy przyj,!c j,! ponownie dlatego, zmienila silt podstawa 

prawna jest podjycie. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 


Przewodnicz'lca Rady Teresa Brusniak odczytala projekt Uchwaly 

Nr XIX.13S.2016 w sprawie okreslenia szczegolowych zasad i trybu umarzania 

wierzytelnosci jednostek organizacyjnych z tytulu naleznosci pieniyznych maj,!cych 

charakter cywilnoprawny, udzielania innych ulg i okreSlenia wfasciwych organ6w. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie lS/ w glosowaniu jawnym, 


Ad pkt. 9 

W6jt wyjasnil, ze kolejne projekty uchwal wynikaj,! ze zmian w ustawie 

°systemie oswiaty, W projektach zapisane s,! dodatkowe kryteria, kt6re bltd,! brane 

pod uwaglt przy rekrutacji dzieci do przedszkola oraz klas pierwszych 

w naszych szkolach, 


Uwag ani pytan nie zgloszono, 


Przewodniczqca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XIX, 136.2016 w sprawie 
okreslenia kryteriow obowi,!zujqcych w postypowaniu rekrutacyjnym do 
publicznych przedszkoli, dla kt6rych organem prowadz'!cym jest Gmina Kotun. 
Uchwala zostala podjyta jednoglosnie Iza-IS! w glosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 10 

Uwag ani pytan nie zgloszono. 


Przewodnicz,!ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XIX.13 7 ,20 [6 w sprawie 

okresJenia szczegolowych kryteri6w obowiqzujqcych w post!(powaniu rekrutacyjnym 

do pierwszej klasy szkoly podstawowej i gimnazjum, dla kt6rych organem 

prowadzqcym jest Gmina Kotw1. 

Uchwal:a zcstala podj!(ta jednoglosnie lza-lS! w glosowaniu jawnym. 




Ad pkt. II 

W6jt Grzegorz G6ral wyjasnil, ze kolejny projekt uchwaly dotyczy okreslenia pensum 

dla nauczycieli tzw. "specjalist6w" zatrudnionych w naszych szkolach, dla kt6rych 

pensum nie zostalo okreslone wart. 42 Karty Nauczyciela. Wysokosc pensum zostala 

zaopiniowana przez Zwiqzek Nauczycielstwa Polskiego. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 


Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak odczytala projekt Uchwaly 

Nr XIX.138.20 16 w sprawie okreslenia tygodniowego obowiqzkowego wymiaru zajyc 

dla logoped6w i pedagog6w szkolnych zatrudnionych w plac6wkach oswiatowych, 

dla kt6rych organem prowadzqcymjest Gmina Kotun. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie lza-15! w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 12 

Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak poinfonnowala, ze nastypna sesja odbydzie siy 

21 marca. Poprosila wszystkich 0 ponowne pochylenie siy nad naSZq uchwalq 

dotyczqCq przyznawania tytulu "Zasluzony dla Gminy Kotun", poniewaz do konca 

czerwca trzeba zlozyc do W 6jta wnioski w tej sprawie, jesli chcemy, aby wniosek 

zostal rozpatrzony w tegorocznej edycji. 


Ad pkt. 13 

Glos6w w dyskusji nie zgloszono. Wolnych wniosk6w nie bylo. 


Ad pkt. 14 

Protok6l w poprzedniej sesj i zostal przyjyty jednoglosnielza-15! w glosowaniu 

Jawnym. 


Ad pkt. 15 

Wobec wyczerpania porzqdku obrad Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak 

podziykowala wszystkim za przybycie i udzial w posiedzeniu. 

Nastypnie zamknyla Obrady XIX Sesji Rady Gminy Kotun. 
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